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Datum: 2023-06-14 

Minnesanteckningar från Skärgårdsrådets 
möte 27 september 2023 
Tid: 2023-09-27 kl. 08.30 – 12.00 

Plats: Hembygdsgården Ljusterö 

Ordförande: Mathias Lindow 

Sekreterare: Erik Josephson 

Närvarande:  Mathias Lindow 
Sofia Almgren 
Erik Josephson 
Ville Öhman 
Marianne Österman 
Alexander Westerberg 
Wiveca Frisell 
Victor Wahlcrantz (via Teams) 
Anna Walter (försökte men kom inte in via Teams) 
Anders Wahlström, trafikstrateg 
Tobias Isaksson, översiktsplanerare 

1. Ordförande hälsa alla närvarande (på plats och digitalt) välkomna till 
dagens möte.  

2. Information från öarna: 
Örsö, Marianne. Kopparledningarna till telefonin är numera borttaget 
och endast mobil och fiber gäller på ön. Fastigheterna har fått nya 
elmätare. Ön besväras just nu av ett par ”tama” älgar, däremot är det 
som tur var väldigt få vildsvin på ön. 
 
Husarö,  

 

3. Information från öarna: 
Särsö, Ville. Stora bryggan behöver rusta upp för att fungera för 
framtidens behov. Tanken är att söka medel från Regionens 
skärgårdsanslag dock tveksamt om Regionens anslag räcker till det 
renoveringsbehov som finns av skärgårdens ”allmänna” 
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Husarö, Anders. Inte mycket att rapportera för tillfället, förutom  

4. lösning? De vore definitivt en lösning där det finns mycket rörligt 
friluftsliv. 
 
Thomas: Stora containers fungerar inte på alla öar då bryggor och vägar 
inte kan ta emot lastbilar som skall hantera. Det behöver i så fall tas 
fram specialanpassade fordon för detta precis som det finns i dag för 
slamsugningen på öarna. 
 

5. Vilka frågor skall vi behandla på kommande Skärgårdsråd? 
Följande teman föreslås behandla vid kommande möten. 
- Sjötrafikutredningen. Nya båtar och nya krav på bryggor 
- Trafik T25 
- Färdtjänst och sjuktransporter i skärgården 
- Läkarbåt i Österåker 

6. Fråga från SIKO, Skärgårdsstiftelsen, Trafikantföreningen, 
Länsstyrelsen och Ljusterö Företagarförening om att få vara ordinarie 
deltagare i Skärgårdsrådet. 
 
Efter lite diskussioner så kom man fram till att Skärgårdsrådet 
behandlar lokala frågor och att man kan ta upp mer regionala frågor till 
bland annat det Regionala Skärgårdsrådet där dessa instanser även ingår 
varför man säger nej till att dom skall var ordinarie ledamöter i 
Skärgårdsrådet. Däremot bjuder vi gärna in dom vid specifika ärenden. 
 
Däremot säger rådet ja till att Företagarföreningen på Ljusterö 
framgent skall kallas som ordinarie ledamot till rådets möten.  
 

7.  Förslag på kommande mötesdagar. 
Rådet fastslog följande datum för kommande möten: 
27 september och 6 december. 
 

8. Övriga frågor: 
Viktor frågade varför man hade räknat med alla barnen på Ingmarsö 
för skolskjutsen till Svartsö. Det är viktigast med separat skolskjuts för 
barnen i F till 3. Erik ber handläggarna för skolskjutsen att räkan på 
detta. 

9. Avslutning. Mathias tackade alla närvarande för ett givande möte och 
ser fram emot nästa möte i september. 
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